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Zápis ze schůze Školské rady při Základní škole a Mateřské škole 

Jindřichov, okres Bruntál, 

konané dne 29. září 2023 v 15:30 hod. (místnost č. 203, 1. patro) 

 

Přítomni:       Mgr. Petr Kubisz, Mgr. Jana Houdková, Mgr. Kateřina Provost, Tomáš Roženek,  

                        Pavel Rejda, Blanka Klimošková 

Hosté:            Mgr. Zlata Steuerová, MBA ředitelka školy 

Nepřítomni: Jaroslava Netuková, Pavlína Doláková Eva Matušková 

Zapisovatel: Mgr. Blanka Klimošková 

 

Program: 

1) Uvítání členů školské rady 

2) Seznámení s Výroční zprávou o činnosti a hospodaření školy za školní rok 2022 -2023 

3) Schválení Výroční zprávy o činnosti a hospodaření školy za školní rok 2022 -2023 

4) Náměty a připomínky 

 

AD1/ Uvítání členů ŠR – Petr Kubisz zahájil jednání školské rady, všechny účastníky přivítal 

AD2/ Seznámení s Výroční zprávou o činnosti a hospodaření školy za školní rok 2022 -2023 

Petr Kubisz seznámil přítomné s Výroční zprávou o činnosti a hospodaření školy za školní rok 2022 -
2023. Všem byla tato Výroční zpráva zaslána předem, aby si ji mohli v klidu pročíst. S touto Výroční 



zprávou byl seznámen i celý pedagogický sbor ne pedagogické radě, která se konala v pondělí 
28.8.2023.  

Paní Provost vznesla dotaz, zde se opravdu nikdo z žáků 9. ročníku nepřihlásil na krnovské 
gymnásium  ke studiu. 

Paní ředitelka Zlata Steuerová odpověděla, že ne, ale žáci se hlásili na jiná gymnázia v jiných městech.  

 

AD3/ Schválení Výroční zprávy o činnosti a hospodaření školy za školní rok 2022 -2023 

Petr Kubisz vyzval přítomné členy k hlasování ke schválení Výroční zprávy. 

Hlasování: 

Pro  6       Proti 0     Zdržel se 0 

Výroční zpráva o činnosti a hospodaření školy za školní rok 2022 -2023 byla jednomyslně schválena 

 

AD4/ Náměty a připomínky 

Pan Roženek  - kdy začíná provoz v MŠ  - p. ředitelka – od 1.9. 2023 

Pan Rejda – bylo by vhodné rozšířit kamerový systém na budově školy, poněvadž se rozvíjí 
dennodenně vandalismus a nepořádek jak na majetku a prostranství školy, tak na majetku obce. P 
ředitelka oznámila, že už se touto otázkou zabývá i se starostou obce. Vše je už v řešení. 

P. Roženek – proč se slavnostní zahájení provádí v penzionu Eden. Některým rodičům se to nelíbí, 
poněvadž vstup na sál je přes restauraci. – P. ředitelka uvedla, že v jídelně je velmi špatná akustika a 
hluk z kuchyně. Tělocvična také neodpovídá slavnostním prostorům. V deštivém a chladném počasí 
se také nedá stát před školou. Jediná momentálně možná reprezentativní alternativa je kulturní sál 
penzionu Eden. V budoucnu je plánována rekonstrukce půdních prostor nad jídelnou, kde se budou 
všechny školní akce konat. 

P. Roženek – zda škola má zájem vybudovat na budově fotovoltaické panely. P. ředitelka – ano, 
v nejbližších letech chceme zřídit fotovoltaické panely na budově školy. 

Paní ředitelka oznámila, že probíhá vyhodnocení koncepce školy 2019 – 2023. Připravuje se nová 
koncepce školy na období let 2024 - 2028, která bude předložena k projednání. 

Další dotazy a námitky nebyly vzneseny, proto byla předsedou Petrem Kubiszem schůze školské rady 
ukončena v 16,20 hod. 

 

Zapisovatel: Mgr. Blanka Klimošková 

 



 

 

 

 


